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DISCURS ACTE CiU AMB ANTONI DURAN LLEIDA 

 

Teatre Principal de Vilanova i la Geltrú 

26 de març de 2010 

 

Molt bona nit a tothom! 

 

En primer lloc, vull agrair l’assistència a tots els que avui ens 

acompanyeu en aquest acte, i també saludar de forma molt especial 

a la nostra diputada al Parlament, la Marta Llorens, i al Secretari 

General de la Federació de Convergència i Unió, en Josep Antoni 

Duran i Lleida. Benvingut a Vilanova i la Geltrú! 

 

Dit això, crec que tots som conscients del calendari, i de que se’ns 

acosta molta feina. 

 

Aquest any tindran lloc les eleccions  al Parlament de Catalunya, en 

les quals tots tenim posades moltes esperances de canvi i per a les 

quals -estic segura- tots farem un gran esforç per aconseguir una 

gran victòria. 

 

Però, tot just desprès, ens hi haurem de tornar a posar per encarar 

les eleccions municipals de 2011 amb la mateixa il lusió i amb la 

mateixa dedicació que encarem les eleccions al Parlament. 

 

Per això, no les hem de veure com eleccions separades, al contrari: 

 

- QUAN fem política a Vilanova, 

 

- QUAN treballem per donar a conèixer 

el nostre missatge 

 i les nostres propostes a la ciutat de Vilanova, 

 

- QUAN visitem barri a barri, carrer a carrer, de la nostra ciutat, 
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- QUAN fem cafès amb els ciutadans 

 per parlar dels seus problemes i dels seus somnis, 

 

TAMBE estem ajudant a guanyar les properes eleccions al 

Parlament. 

 

- I QUAN els diputats de CiU defensen les seves propostes al 

Parlament, 

 

- i QUAN el Josep Antoni Duran aconsegueix pactes al Congrés dels 

Diputats de Madrid 

 

- i QUAN l’Artur Mas explica el seu projecte de país a tota la 

ciutadania, 

 

DEFENSEN el mateix que Convergència i Unió volem per a Vilanova i 

la Geltrú. 

 

I tota la seva feina també ens ajuda a Vilanova a guanyar les 

properes eleccions municipals. 

 

PER TANT: 

 

Treballar per a les eleccions al Parlament i treballar per les eleccions 

municipals és una mateixa cosa. 

 

Tenim el vent a favor: totes les enquestes, pròpies i alienes, diuen 

que Convergència i Unió guanyarà les eleccions al Parlament de 

Catalunya. Ho diu tothom! 

 

Fins i tot aquells que més han defensat el tripartit admeten que és 

un govern que no funciona,i que és una fórmula de govern que no 

s’ha de repetir. 

 

El Josep Ramoneda per exemple, Director del Centre de Cultura 

Contemporània de Barcelona i que es declara d’esquerres, deia fa 



3 

 

poc en un article a El País que el tripartit ho ha fet políticament molt 

malament i que Catalunya tornarà a l’ordre abans de final d’any. 

 

I fins i tot, des de dins del Govern es diu el mateix: El propi 

conseller Maragall ha titllat el tripartit  d’ “experiment” i d’“artefacte 

inestable”. 
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Els experiments estan bé als laboratoris, però quan el país queda 

col lapsat per una nevada per exemple, no ens podem permetre el 

luxe de tenir un govern irresponsable. 

 

No ens podem permetre el luxe de tenir un govern que no sigui 

proper, responsable i eficaç! 

 

Son incapaços de posar-se d’acord en els temes importants i tampoc 

donen la talla en els moments difícils. 

 

- Ens cal un govern més eficaç, que no tingui por de prendre 

decisions 

 

- Ens cal un govern proper, que sigui més atent als problemes 

de les persones. 
 

Aquest és el propòsit que ens mou, el lloc on volem arribar, la meta 

per la qual treballem, aquí a Vilanova i a Catalunya. 

 

Ho fa l’Artur Mas al Parlament de Catalunya, i en Josep Antoni 

Duran i Lleida des del Congrés dels Diputats, i també és el que fem 

des de CiU a Vilanova i la Geltrú: treballar perquè la nostra ciutat 

pugui tenir un govern responsable, proper i eficaç. 

 

Per la part que em toca, ara fa un any que els companys de CiU em 

van fer confiança per encapçalar el nostre projecte local, i em van 

nombrar candidata. 

 

I des de llavors, hem estat fent feina en diversos fronts, i tenim 

present que encara en queda molta per fer. 

 

Hem multiplicat les reunions amb diferents grups i col lectius de 

ciutadans. 
 

Hem parlat i compartit inquietuds: 
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- amb associacions de veïns, 

- amb empresaris i comerciants, 

- amb comunitats d’immigrants, 

- amb gent que passa dificultats per culpa de la crisi, 

- i amb molts i molts ciutadans i ciutadanes anònimes que volen que 

hi hagi un canvi a la seva vida i un canvi a la seva ciutat. 

 

Estem estenent la xarxa per estar a prop de la gent i dels seus 

problemes i dels seus somnis. 
 

En aquest sentit, com alguns ja sabeu, cada mes fem el “VNG pas a 

pas”, en que la gent del grup municipal de CiU visitem els barris de 

la ciutat, per parlar amb la gent i conèixer de primera mà les seves 

inquietuds, necessitats i problemàtiques. 

 

I ara fa poc hem posat en marxa una altra iniciativa: els cafès amb 

la candidata, és a dir, amb mi. 

 

Es tracta de reunions amb grups de ciutadans per prendre un cafè i 

parlar de forma distesa dels temes que els preocupen i els 

interessen, i dels projectes que estem impulsant des del partit i des 

del grup municipal. 

 

En definitiva, fem un esforç per teixir complicitats i sumar persones 

al nostre projecte. 

 

Però també perquè els problemes i les preocupacions reals dels 

veïns i veïnes de Vilanova es transformin en mocions i en preguntes 

als plens. 

 

Perquè sinó, per a què serveix el ple de l’Ajuntament, si no és per 

tractar els problemes reals de la gent? 

 

Per altra banda, també volem arribar millor als ciutadans, i per això 

editem el nostre propi butlletí, el Canvi de Rumb, per poder 

transmetre els nostre missatge directament, sense intermediaris. 
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Tota aquesta feina que fem, i més que en farem, la fem a Vilanova, 

però també serveix al projecte nacional de CiU. 

 

A nivell local o a nivell nacional, en el fons treballem pel mateix. 

 

TREBALLEM: 

 

- per un govern que governi, i que ho faci bé! 

 

- per un govern que sigui proper a les persones, i que escolti les 

persones! 

 

- per un govern responsable, i que doni la cara quan hi ha 

problemes! 

 

Aquesta és la nostra meta, i aquest és el missatge que transmetem 

als nostres amics i veïns de Vilanova. 
 

Aquests dies hem sentit parlar d’enquestes, i seguirem sentint a 

parlar d’enquestes en els propers mesos. 

 

I diuen que ens són favorables, i que un canvi de rumb és possible. 

 

N’hem d’estar contents! 

 

Però si em permeteu la metàfora, no n’hi ha prou amb tenir el vent 

a favor perquè el vaixell arribi a destinació. 

 

No podem fiar-nos dels vents favorables! 

 

Cal que tot l’equip sàpiga aprofitar aquest bon temps per maniobrar 

bé i dur el vaixell a bon port. 

 

Res no es fa sol ! 
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 Hem de seguir treballant, 
 

 hem de saber fer equip 
 

 i hem de saber sumar esforços. 

 

Bufen vents de canvi i és a les nostres mans saber-los aprofitar! 


